
 

Krajský úřad Kraje Vysočina 
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ID datové schránky: ksab3eu, e-mail: posta@kr-vysocina.cz 

Zápis z jednání 
Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 

č. 8/2021 konaného dne 4. listopadu 2021 
 
 
Přítomni: 

1. Fialová Jana (předsedkyně) 6. Bičík Lukáš 

2. Šimečková Eva 7. Kostečková Karolína 

3. Kozdas Marta 8. Prošek Vladimír 

4. Feldbabel Vít (místopředseda) 9. Králík Ondřej (tajemník) 

5. Pátek Radek  
 
Omluveni: 

1. Vaněk Petr 4. Benc Ota 

2. Kobrlová Bohumila 5. Kabelka Miroslav 

3. Šmídková Jaroslava  

 
Hosté: 

1. Fous Petr (ZO OS KOVO) 2. Chloupková Hana (KOUS Vysočina, z.s.) 
 
Program jednání: 
1. Zahájení jednání; 
2. Schválení programu a zápisu; 
3. Informace o bodech projednaných v radě kraje; 
4. Záměry programů z Fondu Vysočiny na rok 2022; 
5. Návrh změn v rejstříku škol a školských zařízení; 
6. Diskuze a různé; 
7. Závěr. 
 

1. Zahájení jednání 
J. Fialová, předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje 
Vysočina (dále jen „VVVZ“) přivítala všechny přítomné a zahájila jednání. Dle počtu přítomných 
členů konstatovala, že výboru není usnášeníschopný. 
 

2. Schválení programu a zápisu 
J. Fialová přednesla návrh programu jednání, který byl 6 hlasy schválen. K zápisu z minulého 
jednání nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 6 hlasy schválen. 
 

3. Informace o bodech projednaných v radě kraje 
Členové výboru obdrželi s předstihem informace o materiálech odboru školství, mládeže a sportu 
projednávaných na zasedáních Rady Kraje Vysočina č. 29/2021 – 32/2021, v období 12. 10. - 
2. 11. 2021. Podrobnější informace o projednávaných materiálech lze získat zde: https://www.kr-
vysocina.cz/podklady-pro-jednani-rady/ms-24797/p1=24797. 
 

4. Záměry programů z Fondu Vysočiny na rok 2022 
V průběhu jednání tohoto bodu se dostavila členka výboru M. Kozdas. Tím se výbor stal 
usnášeníschopný. 
 
O. Králík okomentoval podkladový materiál. 
„Sportoviště, klubovny a táborové základny 2022“ – tento Program byl rozšířen o „Klubovny a 
táborové základny“ a také došlo k navýšení finanční alokace; 
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„Učební pomůcky 2022“ – u tohoto Programu došlo k úpravě zaměření programu. Finanční 
podpora je určena na pořízení učebních pomůcek sloužících k rozvoji talentu žáků škol v Kraji 
Vysočina. Umožněno bude pořízení učebních pomůcek, které škola k dispozici nemá a které 
potřebuje k zajištění rozvoje talentu žáků. Jedná se např. o pořízení mikroskopu do laboratoře, 
hudebních nástrojů a jiných moderních zařízení. R. Pátek vznesl dotaz, zda z Programu lze 
financovat nákup „cvičících nástrojů“, které jsou půjčovány dětem, např. klarinet, flétna atd. 
O. Králík odpověděl, že se jedná o Program finančního charakteru, min. výše dotace je 50 tis. Kč a 
spoluúčast kraje je 70 % pořizovací hodnoty věci. 
Ostatní Programy Fondu Vysočiny, v gesci OŠMS, jsou předkládány ve stejné podobě jako v roce 
2021. 
 

5. Návrh změn v rejstříku škol a školských zařízení 
Členové výboru obdrželi s časovým předstihem podkladový materiál. 
J. Fialová vznesla dotaz na „Meruzalka - Montessori mateřská škola a základní škola v Polné“. 
O. Králík odpověděl, že se jedná o již existující MŠ a ZŠ v Polné, která projevila zájem o SŠ, obor 
Ekologie a životní prostředí (denní forma). Jedná se o soukromou školu. Komunikace se školou 
stále probíhá, zatím nejsou doloženy všechny potřebné dokumenty. Pokud by byl obor zapsán, 
musela by škola do svého názvu doplnit „střední škola“. 
V. Feldbabel vznesl dotaz na „Škola ekonomiky a cestovního ruchu, soukromá střední odborná 
škola s.r.o.“. O. Králík odpověděl, že se jedná o ŠECR v Jihlavě. Jedná se o ojedinělý obor - 
Včelař. 
 

6. Diskuze a různé 
V průběhu jednání tohoto bodu se dostavila členka výboru K. Kostečková. 
 
O. Králík pozval členy výboru na soutěž gastronomických škol Trophée Mille. České kolo soutěže 
se uskuteční 6. 11. 2021 v jihlavském obchodním domě CityPark. Vítěz českého kola postoupí do 
mezinárodního kola, které se uskuteční v Remeši. 
Dále informoval, že v úterý na jednání rady kraje byl projednán materiál „Hodnocení 
ředitelek/ředitelů příspěvkových organizací zřizovaných Krajem Vysočina na úseku školství a 
stanovení platu“. M. Kozdas vznesla dotaz, zda jsou pro školní rok 2021/2022 plánovány nějaká 
konkursní řízení ředitelů středních škol zřizovaných krajem. O. Králík odpověděl, že minimálně dvě 
konkursní řízení budou, a to z důvodu končícího šestiletého funkčního období. J. Fialová doplnila, 
že nejvíce konkursních řízení vychází na rok 2024. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 2. prosince 2021 od 14:30 hodin. Forma 
zasedání bude včas upřesněna, a to vzhledem k dané epidemiologické situaci. 
 
 

7. Závěr 
J. Fialová, předsedkyně VVVZ, poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. 
 
 
 
 
Ing. Jana Fialová, MBA 
předsedkyně Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Ing. Ondřej Králík 
tajemník Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala a zapsala: Eva Oulehlová dne 9. listopadu 2021 


